
Zápisnica č. 3/2010 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 22. 3. 2010 na FIIT STU v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Dušan Bakoš, Ľudovít 
Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Julián Keppl (prodekan 
FA), Jozef Peterka (prodekan MTF), Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj 
Česelský 

  
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2. Náklady súčastí STU na energie za obdobie 2005-2009 (pror. Janíček) 
3. Dodatok č. 1 k Organizačnej smernici o verejnom obstarávaní č 7/2009-N (pror. Janíček) 
4. Plán verejného obstarávania STU na rok 2010 (pror. Janíček) 
5. Výročná správa STU za rok 2009 - schvaľovanie (pror. Petráš) 
6. Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
7. Letná akadémia Wien (pror. Petráš) 
8. Správa o BOZP za rok 2009 a výhľad na rok 2010 (pror. Finka) 
9. Informácia o aktuálnej výzve na projekty ŠF (pror. Redhammer) 
10. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Náklady súčastí STU na energie za obdobie 2005-2009 (pror. Janíček) 
3) Dodatok č. 1 k Organizačnej smernici o verejnom obstarávaní č 7/2009-N (pror. Janíček) 
4) Plán verejného obstarávania STU na rok 2010 (pror. Janíček) 
5) Výročná správa STU za rok 2009 - schvaľovanie (pror. Petráš) 
6) Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
7) Letná akadémia Wien (pror. Petráš) 
8) Správa o BOZP za rok 2009 a výhľad na rok 2010 (pror. Finka) 
9) Informácia o aktuálnej výzve na projekty ŠF (pror. Redhammer) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  k termínu rokovania neboli dané žiadne úlohy 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Rokovanie KR STU začalo prehliadkou stavby novej budovy FIIT STU 

v sprievode stavbyvedúceho. Dekan FIIT Molnár prezentoval foto-
dokumentáciu doterajšieho priebehu stavby. Predložená písomná správa na 
rokovanie KR STU konštatuje stav postupu realizácie stavby FIIT STU od 
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ostatnej správy zo dňa 22.02.2010. V súlade so zákonom o verejnom 
obstarávaní bol zrealizovaný výber projektanta interiérov stavby. 
Architektonická kancelária FaB predložila pracovný návrh projektu 
interiérov, ktorý je platený z prostriedkov FIIT. Vzhľadom na 
predpokladanú potrebu úprav realizačného projektu stavby a potrebu 
skoordinovania projektu interiéru s projektom stavby sa uskutočnilo 
niekoľko rokovaní na základe ktorých boli prijaté závery, ktorými bolo 
uložené projektantovi stavby, spoločnosti PROINST, skoordinovať 
a upraviť projektovú dokumentáciu stavby s požiadavkou projektanta 
interiérov. Súčasne je potrebné projekt interiérov realizovať tak, aby boli 
minimalizované dopady na termíny realizácie stavby, ako aj 
minimalizované ekonomické dopady na cenu stavby v súlade so zmluvou 
Realizačného projektu stavby FIIT. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/3/2010 
KR STU berie na vedomie informácie Správu o stave výstavby novej budovy FIIT STU. 
 
 
K bodu 2 Náklady súčastí STU na energie za obdobie 2005-2009  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál obsahujúci údaje o spotrebách a cenových 

reláciách energetických médií na jednotlivých súčastiach STU za obdobie 
2005-2009. Konštatoval, že spotreba energií je približne konštantná, niekde 
aj mierne klesá a náklady majú rastúci trend. Hlavným dôvodom je 
zvyšovanie cien energií. Fakulty musia pracovať na príslušných projektoch 
šetrenia energií. Máme ploché strechy na našich budovách, môžeme robiť 
fotovoltaiku ako aj využívať ďalšie obnoviteľné druhy energie. Nutné je 
mať pripravené projekty a zároveň aj projektovú dokumentáciu jednotlivých 
súčastí STU. 

Pror. Petráš: Upozornil, že ak sa pri zateplení budovy neurobí aj rekonštrukcia OST, 
hydraulické vyregulovanie rozvodov a pod., nedostaví sa predpokladaný 
efekt šetrenia nákladov na energie. Náklady na energie predstavujú 
významnú položku v rozpočte univerzity. 

Rektor Báleš: Oboznámil prítomných so závermi z rokovania vedenia STU na túto tému. 
Energetické médiá sa od budúceho roku budú obstarávať centrálne, nie po 
fakultách. Ako veľký odberateľ máme väčšiu možnosť vyrokovať 
výhodnejšie jednotkové ceny. Prorektor Janíček dostal úlohu pripraviť do 
konca mája strategický materiál obsahujúci postupnosť krokov 
a komplexnosť riešenia v oblasti energií na STU. Upozornil, že financie 
vložené do projektov energetiky z centrálnych zdrojov STU sa budú 
v budúcnosti vracať z úspor na energetických nákladoch do fondu 
reprodukcie, aby mohli byť použité pre iné projekty. 

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Opýtal sa, do akej miery sa počíta s účasťou fakulty na tomto procese. 
FCHPT nemá prostriedky ani na projektové práce, sponzorov je ťažké 
získať, lebo chemický a potravinársky priemysel je v útlme. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Koncepčné riešenie nie je iba otázkou fakúlt, ale celej STU. Najprv by bolo 
treba urobiť analýzu využívania existujúcich priestorov a sústrediť sa 
predovšetkým na tieto priestory aj z hľadiska energetického. Ak by sme 
efektívnejšie využívali priestory, ktoré v súčasnosti máme, ušetrilo by sa 
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viacej prostriedkov. 
Dekan SvF 
STU Kopáčik: 

Súhlasil s predchádzajúcim názorom a doplnil, aby sa pri rekonštrukcii OST 
myslelo na možnosť pripojenia alternatívnych zdrojov energie. 

 
 
 
Uznesenie KR STU č. 1/3/2010 
KR STU súhlasí s centrálnym verejným obstarávaním energetických médií pre STU od 
budúceho roka. Rektor STU poveruje prorektora Janíčka vypracovaním strategického 
materiálu obsahujúceho postupnosť krokov a komplexnosť riešenia v oblasti energií na STU 
a predložiť ho na rokovanie KR STU do konca mája 2010. 
 
 
K bodu 3 Dodatok č. 1 k Organizačnej smernici o verejnom obstarávaní č 

7/2009-N (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Vzhľadom na zmenu podmienok pre verejné obstarávanie v zákone o VO 

bolo nutné túto smernicu vydať. Dekanom fakúlt bude doručený list, na 
základe ktorého určia dvoch alebo viacerých zamestnancov fakulty, ktorí 
majú na starosti verejné obstarávanie a oznámia písomne ich mená 
prorektorovi Janíčkovi. Títo pracovníci budú pozvaní na školenie o VO, 
ktoré sa uskutoční dňa 31.3.2010 o 10:00 hodine vo veľkej zasadacej sieni 
rektora STU. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/3/2010 
Kolégium rektora STU schvaľuje Dodatok č. 1 k Organizačnej smernici o verejnom 
obstarávaní č. 7/2009-N. 
 
 
K bodu 4 Plán verejného obstarávania STU na rok 2010 (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Tento plán vyžaduje od nás Úrad pre VO a je veľmi dôležitý, pretože 

čokoľvek sa nakupuje musí prejsť predtým verejným obstarávaním. Plán sa 
bude priebežne doplňovať. Je potrebné dať pozor na tovary, ktoré je nutné 
obstarávať centrálne napr. čistiace prostriedky, papier a kancelárske potreby, 
pohonné hmoty, stravné lístky a pod. 

Pror. Finka: Bude špeciálny modul v EIS alebo zakúpime špecializovaný software, ktorý 
bude pri VO sledovať jednotlivé tovarové druhy a zatriedenie tovarov do 
CPV. 

Pror. 
Redhammer: 

Upozornil, že VO je mimoriadne dôležité aj pri projektoch ŠF, ktorých máme 
už teraz zazmluvnených za desiatky miliónov EUR. Každý výdavok projektu 
musí mať príslušné VO. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/3/2010  
KR STU schvaľuje predložený plán verejného obstarávania STU na rok 2010 a ukladá 
realizovať pripomienky do plánu VO v súlade s návrhom z porady, ktorá sa uskutoční 
31.3.2010 a následne predložiť plán VO do Vedenia STU. 
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K bodu 5 Výročná správa STU za rok 2009 - schvaľovanie (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie finálnu verziu Výročnej správy STU za rok 2009. Jej 

štruktúra vychádza z požiadavky MŠ SR. Z tejto VS bude urobený extrakt 
v anglickom jazyku. 

 
 
Uznesenie KR STU č. 4/3/2010  
KR STU schvaľuje Výročnú správu STU za rok 2009. 
 
 
K bodu 6 Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Návrh Edičného plánu je členený po jednotlivých súčastiach STU a materiál 

obsahuje aj finančné prostriedky, ktoré fakultám zostali z roku 2009 a boli 
pridelené na rok 2010. Upozornil na pomerne nízku úspešnosť edičných 
plánov z minulých rokov, ktorá dosahuje len 25-35%. 

 
Uznesenie KR STU č. 5/3/2010  
KR STU schvaľuje Edičný plán Nakladateľstva STU na rok 2010. 
 
 
K bodu 7 Letná akadémia Wien (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Prorektor Petráš informoval o organizácii Letnej Akadémie 2010 pre 

študentov 2. stupňa štúdia, na tému SMART BUILDINGS – PLANNING 
FOR THE FUTURE, pričom hlavným organizátorom bude TU Viedeň za 
pomoci a v súčinnosti s STU Bratislava. Požiadal dekanov fakúlt STU 
o nomináciu 1 študenta z každej fakulty (1. ročníka Ing. štúdia) s dobrou 
znalosťou  angličtiny. Program akadémie je plánovaný na 12 dní v čase od 12. 
do 23.7.2010. 

 
Úloha KR STU č. 1/3/2010 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU a riaditeľovi ÚM STU poslať nomináciu 1 študenta 
Ing. štúdia na letnú akadémiu do Viedne. 
Z: dekani fakúlt STU 
T: 12. 4. 2010 
 
 
K bodu 8 Správa o BOZP za rok 2009 a výhľad na rok 2010 (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomnú správu o stave BOZP na STU v roku 2009. Konštatoval 

zníženie počtu pracovných úrazov na STU. Bol vypracovaný a doručený 
metodický materiál pre činnosť komisií BOZP na fakultách. Pre nasledujúce 
obdobie sú relevantné tieto úlohy: 
− zabezpečiť zákonom a kolektívnou zmluvou definované úlohy 

v pracovno-zdravotnej oblasti vrátane komplexnej implementácie PZS, 
− vyškoliť pracovníkov z poskytovania prvej pomoci, 
− stabilizácia a zvýšenie úrovne stavu BOZP a OPP, 
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− dokumentáciu BOZP a OPP umiestniť na webovú stránku STU  
s právnou relevanciou pre všetkých zamestnancov STU. 

Predseda UOO 
STU Kovár: 

Potvrdil existenciu a činnosť komisií BOZP na fakultách STU. Odborová 
organizácia s nimi pravidelne spolupracuje. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/3/2010 
KR STU berie na vedomie Správu o BOZP za rok 2009 a výhľad na rok 2010 na STU. 
 
K bodu 9 Informácia o aktuálnej výzve na projekty ŠF (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Agentúra MŠ SR vypísala dňa 21.12.2009 výzvy na podporu výskumno-
vývojových centier. Žiadateľ o nenávratný finančný príspevok je povinný na 
realizácii projektu spolupracovať s výskumnou organizáciou a to 
prostredníctvom účinnej spolupráce – výskumná organizácia je priamo 
partnerom v projekte. Dátum uzávierky prijímania žiadostí o nenávratný 
finančný príspevok: 19.04.2010. Doteraz je avizovaných 14 projektových 
zámerov z STU. Súčasne predložil aj predpokladaný harmonogram výziev na 
predkladanie žiadostí o projekt APVV v roku 2010. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/3/2010 
KR STU berie na vedomie informácie o aktuálnej výzve na projekty ŠF. 
 
 
K bodu 10 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

− Oznámil, že nasledujúce rokovanie KR STU bude 12.4.2010 na FA STU. 
− Dekanom poslal materiál „Stratégia rozvoja slovenskej spoločnosti“. Požiadal ich 

o zaujatie stanoviska a zaslanie prípadných pripomienok (adresa je v materiáli) do 
15.4.2010. 

− Požiadal dekanov o personálne nominácie do rád APVV pre Program podpory 
ľudského potenciálu v oblasti výskumu a vývoja a Rady pre medzinárodnú vedecko-
technickú spoluprácu. Nominácie treba poslať pror. Redhammerovi do 25.3.2010. 

 
2) Prorektor Janíček: 

Odovzdal dekanom fakúlt metodiku rozdelenia ubytovacích kapacít v ŠD STU na 
nasledujúci akademický rok. Do 2 týždňov žiada o vyjadrenie sa k tomuto materiálu. 

 
Úloha KR STU č. 2/3/2010 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU preštudovať metodiku rozdelenia ubytovacích 
kapacít v ŠD STU pre nasledujúci akademický rok v zmysle záverov porady 
s prodekanmi.  
Z: dekani fakúlt STU 
T: 12. 4. 2010 

 
3) Kvestorka STU Žideková: 

Informovala o tovaroch a službách a kapitálovej dotácii z MŠ SR v súvislosti 
s pridelenými projektami VEGA a KEGA. 
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4) Prorektor Petráš: 
− Informoval, že 29.3.2010 bude Erasmus informačný deň. Je tam okolo 150 

záujemcov z STU pre akad. rok 2010/2011. Je potrebné, aby sa tejto akcie zúčastnili, 
pozvánky im boli poslané. 

− Bol otvorený 2. beh PGŠ MBA Automotive Industry, ktorý realizuje STU spoločne 
s TU Viedeň. Je to 4-semestrové štúdium, zúčastňujú sa ho hlavne manažéri 
z podnikov automobilového priemyslu. 

− Informoval o návšteve Kórejského veľvyslanca na STU. V SR pôsobí celkom 71 
spoločností z Južnej Kórey, ktoré zamestnávajú okolo 20 tisíc ľudí. Majú záujem 
hlavne o spoluprácu s FCHPT STU. 

 
5) Prorektor Finka: 

Pripomenul dekanom všetkých fakúlt STU novelu Zákonníka práce hlavne v súvislosti 
so zamestnávaním na dobu určitú. 

 
6) Prorektor Kalužný: 

− Pripomenul dekanom potrebu vykonať kontrolu plnenia študijných programov 
budúcich absolventov. Ak nebudú všetky požiadavky splnené, v AIS nebude možné 
vytlačiť štátnicové vysvedčenie ani diplom. 

− 9.5.2006 KR STU prerokovalo smernicu týkajúcu sa obhajoby dizertačnej práce. 
Predložil návrh na zmenu: požiadavka bola, aby jeden z oponentov z fakulty bol 
profesor a navrhuje zmeniť to, že stačí aby bol docent. Grémium prodekanov túto 
zmenu podporuje. Návrh podporil aj dekan FIIT Molnár. 
Rektor Báleš dal hlasovať o tomto návrhu: 5 dekanov bolo za, 1 proti a 1 sa zdržal 
hlasovania. 

 
Uznesenie KR STU č. 6/3/2010  
KR STU schválilo návrh zmeny Smernice č.5/2006-N Obhajoba dizertačnej práce – príprava 
a priebeh zo dňa 9.5.2006 tak, aby jeden z oponentov dizertačnej práce mal titul aspoň docent. 
 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
Prof. Ing. František JANÍČEK, PhD. prorektor STU 
 
 
Prof. RNDr. Ľudovít MOLNÁR, DrSc. dekan FIIT STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


